

Haines family,

Don't forget that Wednesday, November 18th is our Virtual Parent/Teacher Conferences for the first quarter. Report cards will be sent home by CPS, conferences are still happening. Please make sure you have signed up for a time to conference with your child's teacher.

We would like to hear from you about how the 1st quarter went virtually. Please complete this [survey](#).

If you have not submitted the school forms, especially the FIIF (lunch form) please do so. We have hard copies by the front door, if you would like to stop by. See attached form.

LSC ballots were sent via USPS for you to complete. You can choose between either voting in person at Haines, submitting their ballots by mail, or dropping off their mail-in ballot at their school on Wednesday, November 18, 2020 from 7:00 AM - 7:00 PM.

For in-person voting, the district is implementing stringent health and safety measures, including social distancing, face covering requirements, a [health screener](#) to be completed prior to arriving at any and all schools/sites visited, and a temperature check upon entering school buildings. To be considered valid, the health screener must be completed no earlier than 6am on the date of proposed entry.

Parents, please stock up over the weekend, stay safe, wash your hands, wear your mask, and be well.

各位興氏家長，您好！

溫馨提醒，11月18日(星期三)是我們第一季學年的「線上家長/教師會議日」，請確保您已預約，與孩子的老師在線上開會時間。而學生的成績單將由芝加哥學校總署寄到府上，郵寄需時，請耐心等待。

我們希望聽到您對第一季學年進展情況的意見，敬請完成此[調查表](#)。

如果您尚未提交學校所需的表格，特別是FIIF（午餐表格），切記馬上提交（這是會影響卅政府給學校的支助的）。如果您想到訪學校，令取表格，我們在前門有復印本。請參閱附表。

校董會（LSC）投票信，已通過郵局寄發給您府上，請填妥。您可以選擇以下兩種投票方式。*

- 1) 親身投票：於2020年11月18日（星期三）上午7:00至下午7:00，把投票信帶回興氏學校，放入前門的箱子內。
- 2 通過郵寄方式提交選票（必須在信封上註明寄信人的姓名，不然選票會作費）。

*親自投票需知：芝加哥地區正在實施嚴格的健康和安全措施（包括：保持社交距離，面部需要遮蓋要求，在到達任何學校/場所之前，[要完成的健康檢查問題](#)，以及在進入學校建築物時，進行體溫檢查。）

*安全措施要被視為有效，[健康檢查問題](#)，不可早於當天凌晨6點之前輸入。

家長們，請確保家中食物及日用品有存貨，盡量避免去人多的地方；注意安全，勤洗手，戴口罩，並保持身體健康。